
 

ÅRSMÖTESPROTOKOLL  
 

Årsmöte Helsingborgs Frisbeeklubb  
datum 2024-02-11, Idrottens Hus (Röda rummet) i Helsingborg  
 

Närvarande: Daniel Hagman, Henric Hagman, Caroline Lindelöw, Viktor Norrbacka, Stefan Ström, 

Dennis Evald, Andreas Larsson, Anton Bårström, David Ewald, Emil Berg, Erik Juhlin, Jay 

Buckerfield, Jesper Rydberg, Jim Lägermo, Joachim Sjölander, Johan Lindahl, Kalle Norrestam, Lars 

Paradis, Michael Andersson, Ola Uddefors, Oskar Vikterlöf, Petter Skäremo, Roger Fors, Stefan 

Lindberg, Tobias Gabrielsson, Vide Geiger 

 

Mötets öppnande  

Föreningens sekreterare Daniel Hagman hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat  

 

§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Årsmötet beslutade att  

välja Daniel Hagman till mötesordförande och Henric Hagman till sekreterare 

 

§ 2 Val av protokolljusterare och rösträknare 

Årsmötet beslutade att  

välja Viktor Norrbacka & Caroline Lindelöw till protokolljusterare samt Henric Hagman & Caroline 

Lindelöw till rösträknare 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen  

Årsmötet beslutade att  

godkänna dagordningen 

 

§ 4 Fastställande av röstlängd  

Antalet röstberättigade medlemmar räknades och antecknades  

(26) röstberättigade medlemmar var på plats och dessa hade med sig (12) ombudsröster. Röstlängden 

fastställdes därmed till (38) 

 

§ 5 Årsmötets behöriga utlysande  

Årsmötet beslutade att  

anse årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst till föreningens medlemmar 

§ 6 Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse  

Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse för föregående verksamhetsår presenterades för 

årsmötet.  

Årsmötet beslutade att  

godkänna verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse samt lägga dessa till handlingarna.  

Se bilaga 1 (Verksamhetsberättelse) 

Se bilaga 2 (Ekonomisk berättelse) 

 

§ 7 Revisionsberättelse  

Revisorsberättelse presenterades för årsmötet  

Se bilaga 3 (Revisionsberättelse) 

 

§ 8 Frågan om ansvarsfrihet  

Årsmötet beslutade att  

bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023 

 

 

 



 

§ 9 Fastställande av medlemsavgift och övriga avgifter  

Årsmötet beslutade följande årsavgifter för 2025 

Årsavgiften senior: 300: - 

Årsavgift junior: 100: - (fram till året man fyller 18) 

 

 

§ 10 Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag 

 

10.1 Förslag om att utvidga verksamhetsområdet till Ängelholms kommun och ”slå oss samman” 

med Valhall Discgolfklubb, medlemmarna röstar 

Årsmötet beslutade att  

efter stängd röstning utvidga vårt verksamhetsområde till Ängelholm och därmed ”slå oss” 

samman med Valhall Discgolfklubb. Omröstningen föll ut enligt följande: 26 för, 9 mot och 2 

blankt. Vi inväntar resultat från Valhall Discgolfklubbs omröstning på deras årsmöte. Röstar de 

för en sammanslagning kommer styrelsen kalla till ett extrainsatt årsmöte. 

 

10.2 Förslag att ändra (tas i bruk efter detta årsmöte) i stadgarna: 

§ 6 Styrelsen föreslås ändras till: 

Styrelsen ska bestå av ordförande och minst fyra (4) ledamöter. Styrelsen ska bestå av 

ojämnt antal personer. Styrelsen ska inom sig utse sekreterare och kassör.  

§ 10 Årsmöte föreslås ändras till: 

12.Val av halva antalet övriga styrelseledamöter för en tid av 2 år 

Årsmötet beslutade att  

godkänna ändringsförslagen i stadgarna. 

 

§ 11 Val av ordförande i föreningen för en tid av 1 år  

Årsmötet beslutade att  

välja Henric Hagman till ordförande  

 

§ 12 Val av övriga styrelseledamöter för en tid av 1 år  

Årsmötet beslutade att utse följande ledamöter: 

Daniel Hagman  

Caroline Lindelöw 

Viktor Norrbacka 

Viktor Sundholm 

 

§ 13 Val av revisor  

Förslag till revisor  

Årsmötet beslutade att 

då ingen revisor föreslagits till årsmötet uppmanades alla att försöka hitta en revisor till nästa årsmöte. 

 

§ 14 Val av valberedning  

Årsmötet beslutade att  

valberedningen består av Jesper Rydberg & Ola Uddefors 

 

§ 15 Övriga frågor 

● Önskemål från medlemmar att arrangera fler tävlingar, inte bara för klubben utan kanske 

arrangera något mellan både Helsingborg och Valhall. Köra till exempel Valhall på lördag och 

Brohult på söndagen 

● Medlemmarna önskar samling en kvart innan veckogolfen. Detta för att hjälpa och välkomna 

nya spelare. Även utvidga ytterligare en klass på vår veckogolf 

● Se över kostnad för att montera nya tee-skyltar på Brohult 

● Banskötseln ska rapporteras i appen "Ett Bättre Helsingborg". Detta för att få kommunen att 

förstå bättre hur mycket vi spelar samt att vi vill ha våra banor snygga och städade. Skräp, träd 

eller saker som inte ska vara på banan ska rapporteras 



 

 

 

 

● Fräscha upp banan på Brohult i allmänhet. Skydda vissa träd (tex. hål 1 inne i gången), märka 

upp OB med nya pinnar, klippa upp vissa luckor 

● Klubbkläder hos Belekima jobbar vi med. Vi har gjort vår del där de varit väldigt upptagna 

och inte prioriterat HFK. Det kom in ett förslag bland annat med att plocka fram minis med 

klubbens logga på. Även önskemål om annat merch att branda med vår logga och namn 

● En förfrågan om att plocka fram fler skyltar för Swish ute på banorna, detta för att få in lite 

mer pengar för de som betalar den frivilliga greenfee som finns på Brohult 

● Implementera TjingPay som ska fungera som en plattform där man kan betalar medlemskap 

samt teckna tävlingslicens via förbundet. Vi kommer fortsätta använda laget.se för 

medlemadministrering men tanken är att gå över till Tjing eller något annat. Vi ska fixa en 

"how to" för att hjälpa till och förenkla hur man hittar samt betalar för tävlingslicensen. Ingen 

extra kostnad för klubben att ha TjingPay, det är något som förbundet hjälpt till att plocka 

fram för just detta ändamål. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 



 

Bilaga 1 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE HELSINGBORGS FRISBEEKLUBB 2023 
Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 20230101 – 20231231 

STYRELSEN 
Styrelsen har bestått av: 

Ordförande: Henric Hagman 

Kassör: Daniel Hagman 

Sekreterare: Daniel Hagman 

Ledamot: Viktor Norrbacka, Caroline Lindelöw & Dennis Igelström 

 

ÖVRIGA FÖRTROENDEPOSTER 
Valberedningen har bestått av: 

Då valberedning saknas har styrelsen agerat som detta. 

 

VIKTIGA HÄNDELSER 
Under året har Helsingborgs kommun anlagt två nya Discgolfbanor i staden. En 9-hålare uppe på 

Berga i stadens norra delar samt en 18-hålare nere i Triangelskogen i stadens södra delar. Banorna 

har fungerat som ett perfekt komplement till befintliga Brohult som är en tuff, lång och svår bana för 

de flesta.  

Vi har utökat vår veckogolf till att nu även spela på söndagar. Vi arrangerade veckogolf på onsdagar 

uppe på Brohult och på söndagar nere i Triangelskogen. I snitt har vi varit runt 13 deltagare på 

veckogolfen med ett stadigt ökande antal under året. Toppnoteringen var 28 deltagare den 9/8 på 

Brohult. 

Vi har deltagit på en familjedag arrangerad av Naturskyddsföreningen. En dag där vi och andra 

föreningar/företag visade upp sin verksamhet i Triangelskogen. Vi hade ett pop-up tält där discar 

fanns för utlåning till besökare. Ett positivt och givande arrangemang där vi kunde visa upp Discgolf 

för allmänheten. 

Vi har varit på Ramlösa Friskola och visat upp sporten för ett antal barn där. Väldigt uppskattat från 

både vårt och skolans håll. 

Vi har även, efter förfrågan, haft introduktionsdagar för ungdomar från skolor. Detta har vi haft vid 

två tillfällen där Anton Bårström höll i det ena och fick mycket beröm för sin pedagogik. Vi använde 

Berga och Triangelskogen under dessa tillfällen vilket är klockrent. 

Två klubbresor har arrangerats. Den första resan gick till Åkeslund utanför Hörby. Trots blygsamt 

intresse var dagen lyckad med Discgolf och mat. Resa nummer två bar av till Göteborg och närmare 

bestämt Ale DGC. Resan gjordes i minibussar upp och ned under dagen. Feedbacken på dessa två 

klubbresor har varit uteslutande positiva från våra medlemmar. 



 

 

Årets klubbmästerskap arrangerades på alla våra tre banor. Vi delade upp oss i två pooler och 

turades om att spela Berga/Triangelskogen för att sedan återsamlas för mat uppe på Brohult. Efter 

maten avslutade vi med en runda på Brohult. Vi hade tre olika klasser där Henric Hagman (MPO), 

Mikael Andersson (MA1) och Mikael Kiefer (MA2) stod som segrare i respektive klass. Deltagarantalet 

var rekordhöga 34 vilket vi är otroligt stolta över. 

Vi har även arrangerat ”Julagolfen” och ”Nyårskastet”. Två väldigt trevliga inslag som vi tänker ska 

vara återkommande. 

 

VERKSAMHETEN I SIFFROR 
Föreningen hade 84 betalande medlemmar under året. Detta är en ökning med 50% mot föregående 

år. 

 

 

  



 

Bilaga 2 
 

  



 

Bilaga 3 

 

 

 

 

 

 


